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Interpelacja

Pzystair na ul. Piwnej wymaga zabieg6w konserwacyjnych. Dotyczy to element6w
drewnianych znajdujqcych siq na elewacji. Dokumentacja obiektu zawiera informacje o rodzaju
preparatu jaki nale2y uzywa6 do konsenrvacji modzewia syberyjskiego. w bardzo zlym stanie
sq pomosty wok6l przystani. lch drewniana czq$6 niekonsenrvowanazaczyna butwie6. pojawily

sig zazielenienia Swiadczqce o rozroScie na drewnie organizm6w roslinnych. pomosty

wymagajq czyszczenia i konserwacji w trybie pilnym. Pozostawienie ich w takim stanie na okres
jesienny i zimowy mo2e doprowadzi6 do koniecznosci wymiany powiezchni drewnianych na
du2ych powiezchniach co znacznie podniesie koszty.

Podobna sytuacja jest na moscie na Zglowiqczce z tym, 2e tam kilka desek wymaga ju2
wymiany.
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